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W imieniu mieszkafc6w bardzo prosze o systematyczne podcinanie krzew6w w pasach

drogowych na ulicy Torufskiej i Okrzei. CorazwyLsza zieleri zaslania widoczno6i kierowcom
na skrzyZowaniach i w miejscach, gdzie moina zawr6ci6. Taka sytuacja stwarza niebezpieczeristwo
w ruchu drogowym.
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